

نطاق العمل / Scope of Work

خطة توزيع سلال الشتاء

1-موقع الاستهداف:

- المديرية: بئن - محافظة لحج
- القرية: الحدد
- العزلة: حبيل العشاش
- نقطة التوزيع: داخل القرية

2-آلية النقل:

- سيتم نقل سلال الشتاء بواسطة سيارات التاجر مباشرة إلى موقع التوزيع داخل القرية.
- لا توجد حاجة للتغليف، حيث سيتم تسليم السلال مباشرة إلى المستفيدين. وسيحصل كل مستفيد على ما يلي:

1. بطانية (بطانيات شتوية متوسطة التدفئة، المقاس: 1.5×2 متر، مصنوعة من بوليستر 100%， الوزن: 1.5-2 كجم - (الكمية: 4)
2. فرشة (المقاس: 1.8×0.8 متر، السماكة: 10 سم، المادة: إسفنج عادي - نوع ممتاز، الوزن: 2.4 كجم $\pm 10\%$ - (الكمية: 4)
3. ترمس/حافظة مياه مع غطاء (السعة: 8 لتر، مصنوع من البلاستيك مع مقبض قوي للحمل) - (الكمية: 1)
4. شال/وشاح نسائي (ملابس شتوية - (الكمية: 2)
5. جوارب نسائية (ملابس شتوية - (الكمية: 2)
6. جوارب أطفال (ملابس شتوية - (الكمية: 2)
7. جوارب رُضّع (أقل من سنتين) - (الكمية: 2)

3-خطوات التنفيذ:

- تجهيز الكميات: تحديد عدد 100 سلة شتوية وفقاً لقائمة المستفيدين.
- تحميل المركبات: تحميل السلال على سيارات التاجر صباح يوم التوزيع.
- الوصول إلى الموقع: وصول المركبات إلى نقطة التوزيع المحددة في الوقت المحدد ويستمر بالتواجد حتى الانتهاء من التوزيع .

4-التوزيع المباشر:

- يتم تسليم السلال مباشرة للأسر المستهدفة، حيث يقوم المستفيد بتسليم قسيمة (Voucher) للمورد، ويحتفظ بها المورد، ثم يتم تسليم سلة الشتاء للمستفيد من المركبة مباشرة.

5-المسؤوليات:

- توفير السلال، ترتيب عملية النقل، تسلیم سلال الشتاء للمستفيدين، والإشراف على وصول المركبات إلى موقع التوزيع في الوقت المحدد، وتستمر المركبة في المكوث في مكان التوزيع حتى الانتهاء من التوزيع.

6-الوقت:

- يجب على المورد التواجد في موقع التوزيع الساعة 00:00 صباحاً.

7-الجدول الزمني:

- اليوم الأول: تجهيز وتجميع السلال في مخزن التاجر قبل نقلها إلى موقع التوزيع.
- اليوم الثاني: تنفيذ عملية توزيع سلال الشتاء ونقلها إلى موقع التوزيع داخل القرية والمكوث في الموقع حتى الانتهاء من التوزيع.

8- توفير العينات:

- يجب على مزود الخدمة تقديم عينات لكل مادة مطلوبة إلى مكتب AFH مع العطاء المختوم. (الإلزامي)

1- Target Location:

- District: Tuban – Lahj Governorate.
- Village: Al-Khudad.
- Sub-district: Habeel Al-Ashash.
- Distribution Point: Within the village.

2-Transportation Mechanism:

- Trader's vehicles will transport the baskets directly to the distribution site in the village.
- No packaging is required, as the baskets will be delivered directly to the beneficiary. Each beneficiary will receive the following:
 1. Blanket (medium thermal blankets, dimensions: 1.5 × 2 m, made of 100% polyester, weight: 1.5–2 kg) – **Quantity: 4**
 2. Mattress (dimensions: 1.8 × 0.8 m, thickness: 10 cm, material: normal sponge – excellent type, weight: 2.4 kg ±10%) – **Quantity: 4**
 3. Thermos/Water cooler container with lid (capacity: 8 liters, made of plastic – strong plastic handle for carrying) – **Quantity: 1**
 4. Scarf (winter clothing – female scarf) – **Quantity: 2**
 5. Socks (winter clothing – female socks) – **Quantity: 2**
 6. Socks (winter clothing – children's socks) – **Quantity: 2**
 7. Socks (winter clothing – infant socks under 2 years) – **Quantity: 2**

3- Implementation Steps:

- Preparation of quantities: Determine the number of 100 baskets required according to the beneficiary list.

- Loading vehicles: Load baskets into the trader's vehicles in the morning of the distribution day.
- Arrival at site: Vehicles arrived at the designated distribution point at the exact time. and remain until the distribution is completed.

4-Direct Distribution:

- The baskets are delivered directly to the targeted families. The supplier will receive a voucher from the beneficiary, keep it, and then present the winter basket to the beneficiary.

5-Responsibilities:

- Providing baskets, arranging transportation, Handing the winter basket for beneficiaries, and supervising the arrival of vehicles at the distribution site on time.

6-Time:

- The supplier must be present at the distribution site at 8 A.M and remain until the distribution is completed.”

7-Schedule:

- First day: Preparing and packing the baskets at the merchant's warehouse before transport to the distribution site.
- Second day: Carrying out the winter baskets and transporting them to the distribution site in the village.. and waiting until the distribution is completed.”

8- Samples Provision:

- Service Provider should provide samples for each required material to AFH office along with the sealed bid. (Mandatory)